上海市第十人民医院论文受质疑，读者公开质问引发学界关注
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Conan scientific research

质疑资讯
科研诚信
撤稿披露

2024年7月，上海市第十人民医院在Clinical Cosmetic and Investigational Dermatology（IF 1.9/ 4区）上在线发表了一篇论文。在发表半年后，因图片组内重复在pubpeer上被读者质疑。论文题为“The Role of Tenascin-C in Hypertrophic Scar Formation: Insights from Cell and Animal Experiments”。
第一作者：上海市第十人民医院的Wei Xiang
通讯作者：上海市第十人民医院的Yiming Zhang, Yuanzhi Xu
该研究共受1项基金支持：上海市科学技术委员会资助项目[No.19411950102]
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作者回应

针对所提出的质疑，尚未见到作者在www.pubpeer.com上的回应内容。

参考信息：https://pubpeer.com/publications/82B5F86794545E9F3F202C7E6105D7
免责声明：信息来源于Pubpeer、Pubmed及相关期刊，提及人名均为音译！
对于文章内容的真实性、完整性、及时性本公众号不做任何保证或承诺，仅供读者参考！
如有侵权，请及时联系公众号后台！
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1 Department of Stomatology, Shanghai Tenth People's Hospital, School of Medicine, Tongji
University, Shanghai, People's Republic of China.
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Figure 5: An image of a wound has been unexpectedly duplicated. I've added the red
rectangles to show where | mean. Would the authors please check and comment?
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Figure 4 Celllevel validation (A) Significant decrease in TNC expression level after HFF-1 transfection with TNC siRNA. (B and C) Knocking down TNC can significantly
downregulate the expression of type | and type Il collagen in HFF-1 (**%p<0.001). (D) Sirius red staining showed that knocking down TNC could significantly inhibit the
synthesis of extracellular matrix and the production of total collagen (p<0.01). (E) Cell scratch test confirmed that knocking down TNC had no significant efect on Cell
migration (p>0.05). (F) Statistical analysis chart of cell scratch experiment. (G) CCK-8 validation showed that knocking down TNC had no significant effect on cell

proliferation ability (p>0.05).
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